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(Poznámka: začiatok rokovania o 10.20 h) 

OTVORENIE ZASADNUTIA MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA HLAVNÉHO 

MESTA SR BRATISLAVY 

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Dobrý deň. Ospravedlňujem sa. Ďakujem, že ste tu. Môžeme 

začať. Myslím, že nás je dosť. 

Dobre. Vážené poslankyne, vážení poslanci, pristúpime 

k pracovnej časti dnešného rokovania, dnešného zasadnutia 

mestského zastupiteľstva. 

O ospravedlnenie neúčasti poprosili pani starostka 

Jakubčová, pán starosta Kuruc, pán poslanec Machata, pani 

poslankyňa Štasselová, pán starosta Chren. 

Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia 

mestského zastupiteľstva odporúčam zvoliť Janu Jakubkovič 

a Michala Saba.  

Prosím, hlasujeme o tomto návrhu, ak niekto nemá iný 

návrh. 

(Poznámka: hlasovanie bolo ukončené) 

Uznesenie bolo prijaté. 

Za: 37, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovali: 2, 

prítomných : 39. 
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(Poznámka: Výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za 

zápisnicou.) 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, do návrhovej 

komisie na prípravu uznesení odporúčam zvoliť poslancov 

Petru Hudákovú, Daniela Klimovského a Gabrielu Ferenčákovú.  

Ak nemá nikto iný návrh, prosím, hlasujte o tomto 

návrhu.  

(Poznámka: hlasovanie bolo ukončené) 

Uznesenie bolo prijaté. 

Za: 34, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovali: 4, 

prítomných : 38. 

(Poznámka: Výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za 

zápisnicou.) 

To znamená, že áno... Poprosím... Ďakujem veľmi 

pekne... Návrhovú komisiu, aby si sadla na svoje miesta.  

Poďme hlasovať o programe.  

Pristúpime k úprave programu dnešného zasadnutia 

mestského zastupiteľstva. Z mojej strany nie sú žiadne 

návrhy na úpravu dnešného programu zasadnutia mestského 

zastupiteľstva.  

Martin, najprv odhlasujeme program? A potom dávame 

diskusiu? Alebo ideme rovno na diskusiu?  

Nie? 
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Mgr. Martin Kollárik, PhD., vedúci oddelenia činnosti MsR a 

MsZ: 

Najskôr sa hlasuje o programe a potom o návrhoch. 

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Dobre. Tak prosím, aby sme hlasovali o programe tak, 

ako vám bol zaslaný v pozvánke na dnešné zastupiteľstvo.  

Prosím, hlasujte. 

(Poznámka: hlasovanie bolo ukončené) 

Uznesenie bolo prijaté. 

Za: 36, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovali: 2, 

prítomných : 32. 

(Poznámka: Výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za 

zápisnicou.) 

(Poznámka: Návrh programu: 

Voľba overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

1. Návrh na obstaranie a čerpanie nového investičného 

úveru v zmysle Integrovaného regionálneho operačného 

programu 2014 – 2020  v roku 2023 pre hlavné mesto SR 

Bratislavu 

- spracovateľ: sekcia financií 
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2. Návrh na uplatnenie alebo neuplatnenie predkupného 

práva hlavného mesta SR Bratislavy k spoluvlastníckym 

podielom na nehnuteľnostiach v Bratislave, k. ú. Nivy, 

Trenčianska 3, vo vlastníctve Stanislava Štefana a 

spol. 

- spracovateľ: sekcia správy nehnuteľností 

 

3. Informácia o vybavených interpeláciách poslancov 

Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej 

republiky Bratislavy  

- spracovateľ: oddelenie činnosti MsR a MsZ 

 

4. Interpelácie  

 

5. Rôzne  

 
12.30 h vystúpenie občanov  (Ak rokovanie mestského 

zastupiteľstva skončí pred 12:30 h, tento bod bude 

prerokovaný za bodom „Rôzne“) 

koniec poznámky) 

Otváram diskusiu k dnešnému programu mestského 

zastupiteľstva. Nech sa páči. 

Pani poslankyňa Ďurajková tam nejako svieti. Nie? 

Dobre. A teraz už odovzdávam slovo... Nie. Teraz ešte 

ja dám schváliť... Dobre. To znamená, že keď nemáme žiadne 

pripomienky, tak je odhlasovaný program dnešného 

zastupiteľstva a môžeme ísť na program dnešného 

zastupiteľstva.  

(Poznámka: Schválený program: 
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Voľba overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

1. Návrh na obstaranie a čerpanie nového investičného 

úveru v zmysle Integrovaného regionálneho operačného 

programu 2014 – 2020  v roku 2023 pre hlavné mesto SR 

Bratislavu 

 

2. Návrh na uplatnenie alebo neuplatnenie predkupného 

práva hlavného mesta SR Bratislavy k spoluvlastníckym 

podielom na nehnuteľnostiach v Bratislave, k. ú. Nivy, 

Trenčianska 3, vo vlastníctve Stanislava Štefana a spol. 

 

3. Informácia o vybavených interpeláciách poslancov 

Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej 

republiky Bratislavy  

 

4. Interpelácie  

 

5. Rôzne  

 
12.30 h vystúpenie občanov  (Ak rokovanie mestského 

zastupiteľstva skončí pred 12:30 h, tento bod bude 

prerokovaný za bodom „Rôzne“) 

koniec poznámky) 
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BOD 1 NÁVRH NA OBSTARANIE A ČERPANIE NOVÉHO 

INVESTIČNÉHO ÚVERU V ZMYSLE INTEGROVANÉHO 

REGIONÁLNEHO OPERAČNÉHO PROGRAMU 2014 – 2020  

V ROKU 2023 PRE HLAVNÉ MESTO SR BRATISLAVU 

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Bod číslo 1. Nech sa páči. Návrh na obstaranie a 

čerpanie nového investičného úveru v zmysle Integrovaného 

regionálneho operačného programu 2014 – 2020  v roku 2023 

pre hlavné mesto SR Bratislavu.  

Ing. Michal Compeľ, riaditeľ sekcie financií:  

 

Dobrý deň, ďakujem za slovo. Milé dámy, vážení páni, 

predkladáme návrh na obstaranie a čerpanie nového 

investičného úveru v zmysle Integrovaného regionálneho 

operačného programu pre roky 2014 – 2020  v roku 2023 pre 

hlavné mesto SR Bratislavu. A navrhujeme schváliť v súlade 

so schváleným rozpočtom pre roky 2023 – 2025 uvedenú úverovú 

zmluvu, a splnomocniť primátora na podpísanie danej úverovej 

zmluvy a zabezpečenie čerpania nového úveru v sume osem 

miliónov.  

Čo sa týka konkrétnych podmienok toho úveru, tak ako 

som už spomenul, celková suma finančných prostriedkov je 

osem miliónov. Čerpanie podľa navrhovanej zmluvy je 

najneskôr do 30. 09. 2023. Ide o úver, ktorý je splatný 

dvadsať rokov.  To znamená: prvá splátka úveru je splatná 

31. 12. 2025 a posledná 31. 12. 2045. 
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Čo sa týka poplatkov spojených s daným úverom, tie nie 

sú žiadne. To znamená: ani poplatok za administráciu, ani 

poplatok za poskytnutie úveru, ani spracovateľský poplatok, 

respektíve poplatok za predčasné splatenie tam nie je. Pri 

tomto type úveru ide  o veľmi výhodnú úrokovú sadzbu, 1 % 

ročne. Čo pre porovnanie s inými úvermi... Aktuálne tie nové 

úvery, ktoré hlavné mesto má, sú okolo 4 % ročne. 

U podnikateľských subjektov sa bavíme už o viac ako 5 % 

ročne. Takže naozaj veľmi výhodný úrok je k tomu.  

V nadväznosti na rozpočet: v aktuálnom roku – v roku 

2023 máme schválený rámec nových úverov vo výške 30 miliónov 

eur, z ktorého sme aktuálne čerpali 5 miliónov eur. Takže 

s týmto novým úverom sa ešte do toho rozpočtového rámca 

zmestíme a čo je navyše ešte pozitívna vec, že daný úver 

nevstupuje do úverového zaťaženia mesta. To znamená, že ak 

daný úver aj načerpáme, nezmeníme ten pomer, tých 49,82 % 

zadlženosti mesta, ktorá aktuálne v rámci schváleného 

rozpočtu máme.  

Čiže toto sú technické údaje k danému úveru. Ak máte 

nejaké otázky, nech sa páči.  

Mgr. Ctibor Košťál, riaditeľ magistrátu: 

Dobre. Ja by som ešte doplnil úvodné slovo pána 

riaditeľa Compeľa. Chcel by som vás informovať ako poslancov 

a poslankyne o nejakých zmenách, ktoré súvisia s týmto 

úverom. Jednak aj možno viac vysvetliť, že o aké peniaze 

ide. My sme posledných iks mesiacov v rokovaní s MIRI 

(poznámka: ministerstvo investícií a regionálneho rozvoja) 

a so Slovak Investment Holding, kde sa rozprávame o tom, že 

za akých podmienok by sme vedeli načerpať výhodné úvery. 
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A treba povedať, že dneska tieto zdroje, o ktorých 

rozhodujete, sú nevyčerpané eurofondy, ktoré má MIRI 

povinnosť, respektíve potrebuje vyčerpať do konca tohto 

roka. Týmto úverom my si vytvárame priestor – je to aj na 

tom materiáli uvedené – na investície do rekonštrukcií ciest. 

Bola o tom diskusia ešte na komisii, respektíve v kluboch 

a na gremiálke, že akým spôsobom bol ten filter uplatnený. 

Základné kritérium, ktoré tam bolo, a bolo vylučovacie pre 

mnohé naše cesty bolo kritérium, že musí ísť o naše cesty 

II. Triedy, štátne cesty. A zároveň, keďže ten čas je 

limitovaný na vyčerpanie tých peňazí, takže nemohlo ísť 

o investície, ktoré si vyžadujú stavebné povolenie, ale musí 

ísť o rekonštrukcie. Takže je tam uvedený ten zoznam tých 

ciest. Vychádzame teda z toho, že je to základný rámec, ktorý 

my sa rozhodneme čerpať podľa toho, ako m budeme mať 

nachystané jednotlivé rekonštrukcie.  

Tá zmena, ktorú chcem oznámiť, a vidím, že pani 

viceprimátorka Antalová sa už prihlásila, súvisí s už 

pozmeňovacím návrhom, ktorý vychádza z našich rokovaní so 

SIH-om aj s MIRI, ktoré sa uskutočnili včera, a kde sme 

získali možnosť načerpať možnosť načerpať dodatočných 8,6 

milióna eur. S tým, že tie kritériá na čerpanie tohto úveru 

sú podobné ako v tej prvej časti, pri tých ôsmich miliónoch. 

Takže sčasti sa dajú použiť na cesty. Ale primárne by ich 

mesto chcelo využiť, tých 8,6 milióna, na investíciu do opráv 

mostov, ktoré teda máme... Samozrejme ich máme viac ako sto 

v Bratislave a ich stav je teda rôzny. S tým, že keď sme si 

robili prvotný rešerš  za tých 24 hodín, aké mosty by sme 

chceli primárne opravovať alebo rekonštruovať v rôznej 

podobe, tak hneď z toho prvotného hodnotenia, keďže sa tam 

robí pravidelné hodnotenie kvality mostov, nám vyšiel Most 

SNP, most na Romanovej ulici, lávka pri Slovenskej akadémii 
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vied, most na Rusovskej ceste, Popradská cesta, Hradská, 

Bojnická. Tam by sme mali záujem projektovú dokumentáciu 

z tohto financovať, keďže tam sa bude stavať úplne nový most.  

Takže to len základné informácie k tomu, že našou 

ambíciou je využiť tie zdroje, ktoré sú veľmi výhodné, a je 

tam jednopercentný úrok, aby sme ich investovali do 

nevyhnutných rekonštrukcií ciest a mostov, ktoré 

v Bratislave máme. A tým pádom aj trošku sanovať zásadný 

výpadok financií, ktoré sme nespôsobili my, ale niekto iný. 

Takže toľko z mojej strany. A samozrejme, priestor na 

otázky.  

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Ďakujem veľmi pekne. Pani viceprimátorka Antalová 

Plavuchová, nech sa páči.  

Mgr. Lenka Antalová Plavuchová, zástupkyňa primátora 

hlavného mesta SR Bratislavy:  

Tak ja týmto pozmeňovacím návrhom nadviažem na slová 

riaditeľa magistrátu, pána Ctibora Košťála, ktorý vlastne 

upraví predložený návrh zastupiteľstva. A návrh na zmenu 

uznesenia znie. Teda je to pozmeňujúci návrh k materiálu 

Návrh na obstaranie a čerpanie nového investičného úveru v 

zmysle Integrovaného regionálneho operačného programu 2014 

– 2020  v roku 2023 pre hlavné mesto SR Bratislavu. Návrh na 

zmenu navrhnutého uznesenia znie:  v časti A a v časti B sa 

suma osem miliónov eur nahrádza sumou 16.600.000 eur a v bode 

3 je návrh na zmenu v samotnom texte materiálu. Všade, kde 

je uvedená suma osem miliónov eur, sa nahrádza sumou 
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16.600.000 eur. V materiáli v časti Načerpanie nového úveru 

najneskôr do 30. 09. 2023 sa mení na načerpanie istiny nového 

úveru v prvej tranži najneskôr do 30. 09. 2023. Druhá tranža 

bude špecifikovaná a v dôvodovej správe v časti Oprávnené 

náklady, v bode B, sa za bodkočiarku dopĺňa štátnych ciest 

II. triedy a mostov. Ďakujem.  

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Ďakujem veľmi pekne. To znamená...  

Pani starostka Čahojová.  

MUDr. Dana Čahojová, poslankyňa MsZ: 

... (poznámka: nezrozumiteľné)... prestávku. Prestávku 

desať minút.  

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Dobre. To znamená, že dokončíme diskusiu a dáme 

prestávku?  

Dobre. Takže pán starosta Polakovič.  

Igor Polakovič, poslanec MsZ: 

Ďakujem veľmi pekne. My sme preberali podmienky toho 

úveru aj na poslaneckom klube. Ja som si prešiel ten materiál 

a videl som, aké sú tam zaradené cesty. Rozumiem aj tým 

podmienkam, že má ísť o štátne cesty I. a II. triedy, ak sa 

nemýlim. II. triedy. Chcem len upriamiť pozornosť. Teraz 
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neviem, či je to jednotka alebo dvojka. Ale teda máme jednu 

cestu, ktorá si – slovami klasika – zaslúži hýčkanie 

a opateru. A to je medzi Lamačom a Záhorskou Bystricou 

Hodonínska cesta, ktorá je tiež teda v zúfalom stave. Tam sa 

robili nejaké drobné úpravy, ktoré, žiaľ, ich výsledkom... 

Teda určite to pomohlo, ale súčasným výsledkom je, že tá 

široká krajnica, ktorú využívajú cyklisti, teraz získala 

taký pumtrackový dizajn. Čiže ak bude šanca z týchto peňazí 

alebo teda z akýchkoľvek ďalších zainvestovať práve do tejto 

cesty, tak určite za Lamačanov aj za Záhorskobystričanov, aj 

za cyklistov budeme veľmi radi. Ďakujem.   

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Ďakujem pekne. Nech sa páči, s faktickou pán starosta 

Krúpa.  

Mgr. Martin Kollárik, PhD., vedúci oddelenia činnosti MsR a 

MsZ: 

Prepáčte, aj musím prerušiť na chvíľu, lebo bol tam 

návrh na pauzu. Myslím, že teraz hneď, počas bodu. Či až po 

tomto bode? Po odhlasovaní? Po tomto bode? 

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Nie, po dobehnutí diskusie sme sa dohodli. 

Mgr. Martin Kollárik, PhD., vedúci oddelenia činnosti MsR a 

MsZ: 
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Po skončení diskusie sa musí hneď pristúpiť 

k hlasovaniu. Čiže buď by to bol ako procedurál... Že teraz 

bude prestávka alebo až po tomto bode? 

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Dobre, takže my chceme, samozrejme, pred hlasovaním. 

Dobre. Takže ideme... aha, dobre.  

Takže päťminútová prestávka?  

Koľko?  

Mgr. Martin Kollárik, PhD., vedúci oddelenia činnosti MsR a 

MsZ: 

Aspoň dva poslanecké kluby.  

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Takže desaťminútová prestávka, hej?  

Päť. Dobre. Pani starostka hovorí päť, tak päť. Nech sa 

páči. A kam sa chcú odobrať predsedovia klubov? Sem vedľa? 

Alebo čo? 

Takže ešte raz. Pani starostka, povedzte, že ide 

o prestávku na stretnutie klubov k tomuto bodu. To znamená, 

že mali... Myslím, že to je nejaká zásada, že mali by sa 

dvaja predsedovia klubov súhlasiť, minimálne. To sa stalo. 

To znamená, že vyhlasujem na päť minút prestávku. Je to 

stretnutie predsedov klubov. Pravdepodobne tu vedľa.  
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Ako?  

Nevieme, lebo po diskusii musí byť hlasovanie. Teraz 

povedal, že má sa urobiť stretnutie. Chceli prestávku, tak 

poďme na prestávku. Tak nech sa páči, prestávka. Áno.  

(Poznámka: päťminútová prestávka) 

(Poznámka: rokovanie pokračovalo o 10:45 hod) 

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Dobre. Dajme si tridsať sekúnd, aby sme sa posadili 

a ideme ďalej. Dobre? 

Dobre. Nech sa páči. Kluby sú na mieste. Môžeme 

pokračovať.  

S faktickou poznámkou pán starosta Krúpa.  

Ing. Jozef Krúpa, poslanec MsZ: 

Ďakujem veľmi pekne, pán primátor. Ja by som nadviazal 

na kolegu predrečníka, Igora Polakoviča z Lamača, ohľadom 

rekonštrukcie alebo teda financovania tých rekonštrukcií 

ciest v rámci toho prvého plánovaného... výšky úveru, ktorý 

bol stanovený na osem miliónov. Teraz hovoríme o navýšení. 

A zaznela informácia, že by to malo byť možné využiť na cesty 

II. triedy, respektíve na opravy mostov. Tak ja by som bol 

veľmi rád, keby ako pán starosta z Lamača hovoril, aby naozaj 

cesta, ktorá je II. triedy, hodonínska, aby financie 

v prípade, že ten úver bude načerpaný, aby sa použili na 

rekonštrukciu asfaltu, ktorú využívajú momentálne do veľkej 
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miery aj cyklisti. A naozaj tá cesta je v takom stave pre 

cyklistov úplne nevyhovujúca. Ľudia tade chodia. To znamená 

aj do vybudovania časti cyklotrasy, ktorú spoločne s mestom 

a METRO-m robíme, tak som presvedčený, že táto investícia 

v prípade schválenia tohto úveru by bola dobrá. Ďakujem. 

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Ďakujem veľmi pekne. Áno. Súhlasíme. Ideme na to.  

S faktickou pán starosta Hrčka. 

Ing. Ján Hrčka, poslanec MsZ: 

Ďakujem. Ja by som sa možno k tej procedúre chcel 

spýtať. Doteraz bolo úplne bežné, že keď niekto požiadal 

o prerušenie, tak sa normálne dokončila diskusia, bez 

uzavretia diskusie sa urobilo prerušenie, poradili sa, 

diskusia ostala otvorená. Keď chcel dať niekto návrh, dokonca 

mohol dať ešte návrh. Lebo také boli  dohody. A až potom sa 

to robilo. Prečo sa to teraz robí inak? Lebo ja už tomu 

nerozumiem. A mne je teda jedno, či sa to bude robiť tak 

alebo onak, ale by som bol rád, keby sa to v tej procedúre 

robilo vždy rovnako. Lebo to potom vyzerá dosť zle.  

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Dobre. Neviem... Pán Kollárik, nech sa páči.  

Mgr. Martin Kollárik, PhD., vedúci oddelenia činnosti MsR a 

MsZ: 
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Môžem reagovať. Malo by to byť takto. Je to procedurálny 

návrh, ktorý sa má vyhodnocovať hneď. Takže budeme to robiť 

takto. Vďaka. 

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Ďakujem pekne. Pán starosta Hrčka.  

Ing. Ján Hrčka, poslanec MsZ: 

Ďakujem. A teraz vecne k tomu. Teda na 

zastupiteľstve... nie som proti úverom. Určite nie 

s jednopercentným úročením. Ale keď sa na zastupiteľstve 

niečo z osem miliónov zmení  na šestnásť miliónov, tak čakám 

prihláseného Adama Sárlosa z petržalského zastupiteľstva. 

Lebo mi vždycky naskočí v hlave taká vec, keď som ja chcel 

urobiť zmenu rozpočtu, kde sme zabudli na 20.000-ové auto, 

tak Adam Sárlos sa prihlásil ako reprezentant Teamu 

Bratislava a PS v petržalskom zastupiteľstve a začal mi 

moralizovať, že on chápe, že to je 20.000, ale takýto bordel 

si on nepredstavuje, aby v Petržalke fungoval. Že to malo 

ísť poriadne cez komisiu, cez miestnu radu. A teda, že keď 

ja mu to zmením hodinu pred zastupiteľstvom, aj keď je to 

20.000, ktoré nespochybňuje, tak on si to vyprosuje a on za 

takéto veci hlasovať nebude. Ja teraz neviem, že či medzi 

petržalským Adamom Sárlosom a Teamom Bratislava a PS, a tým 

mestským je nejaký rozdiel. Ale mám pocit, že áno. Lebo je 

to minimálne 7.980.000, v ktorom je ten rozdiel oproti 

20.000-ovému autu. A zrazu nevidím žiadne principiálne 

prihlásenie nikoho.  
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Ja za to zahlasujem. Ja s tým problém nemám. Len by si 

moli niektorí poslanci trošku vojsť do svedomia a netváriť 

sa, že sú nejakí iní, keď zrazu majú veľmi, ale že veľmi 

dvojitý meter. Ja už v čase, kedy to hovoril, som vedel, že 

príde nie jedna, ale desiatky príležitostí, kedy mu to budem 

môcť pripomenúť. A teraz mu to pripomínam a nechávam na jeho 

svedomí  a morálnej integrite, ako sa k tomu postaví. 

Ďakujem.  

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Tak. Dúfam, že ste si uľavili. Otázka: či ste mu 

vysvetlili tú istú vec, ktorú my chceme vysvetliť. A to je 

to, že tých osem miliónov vzniklo včera poobede, keď vedenie 

magistrátu – a už to tu bolo, myslím, povedané – malo 

stretnutie na SIH-u, kde okrem ôsmich miliónov, ktoré dneska 

schvaľujeme, ktoré prešli aj finančnou komisiou, prišla 

možnosť o ďalších osem miliónov. Stále sa bavíme 

o peniazoch, ktoré nie sú vyčerpané z predchádzajúceho, 

teraz končiaceho programovacieho obdobia. Nejakým spôsobom 

bolo aj jasne dotazované, že či to môžeme schváliť na ďalšom 

zastupiteľstve, tak aby to prešlo všetkými komisiami alebo 

danou komisiou, keď to je možné. Bolo nám povedané, že to 

nie je možné, že to musí prejsť teraz, lebo tie peniaze pôjdu 

niekde inde. To je celé. Aj po planetáriu, aj po ostatných 

veciach si budeme dávať extrémny pozor, aj tento rok, na to, 

aby radšej sme niektoré veci neurobili a všetky procesy 

splnili. Ale keď je dohoda, že sa vieme dohodnúť, vieme 

a chcem zareagovať rýchlo na tento úver, ktorý je výhodný. 

A je daný. Je presne naviazaný, na čo môže byť. Prvý ide na 

štátne cesty II. triedy. Druhý ide na mosty. Ja si myslím, 

že to je výhodná vec. Možno to je aj dôvod, prečo by sme 
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mohli ospravedlniť to, že to prichádza, takýto úver, priamo 

do zastupiteľstva. Podľa mňa. 

Nech sa páči. Ešte s faktickou pán starosta Hrčka.  

Ing. Ján Hrčka, poslanec MsZ: 

Ďakujem. Ja by som si vyprosil od pána primátora, aby 

mal poznámky, či som si uľavil. Ja s tým nemám absolútne 

žiadny problém. Ja za to zahlasujem. A ja s týmto pístupom 

magistrátu nemám problém. Ja vstupujem do svedomia 

petržalským poslancom, ktorí majú iný morálny prístup na 

mestskej časti. Pretože asi keď niekto povie, že sa zabudlo 

20.000-ové auto, ais myslím si, že na miskách váh osem 

miliónov, ktoré ste sa včera dozvedeli, tých 20.000 za auto, 

ktoré je preukázateľne zabudnuté – asi nie je až taký veľký 

problém. Čiže ja vás v tomto, pán primátor, podporujem. Som 

za to. Len pár poslancov by si mohlo vstúpiť do svedomia 

a porozmýšľať, že či budú takí principiálni vždy. Alebo či 

vždy sa budú vedieť pozerať na veci v kontexte. Lebo ja za 

toto bez mihnutia oka zahlasujem. Ja som za to, že je to 

výhodná vec. Len niektorí poslanci by sa mohli na to inak 

pozerať. Ďakujem.  

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Ďakujem pekne. Sľubujem, že im dohovorím, aby boli 

trochu flexibilnejší. Najmä, keď uvidia nejakú chybu 

Petržalky, ktorá sa dá opraviť a má nejakú logiku na konci, 

samozrejme. Hej, jasné. To určite áno. Však je to normálne. 

Niekedy treba urobiť dobré rozhodnutia na poslednú minútu, 
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keď sú ukázané jasné, transparentné. Nemal by to byť problém 

pre nikoho. Takže áno. Pomôžem v tomto aj ja, samozrejme.  

Pán riaditeľ magistrátu Košťál. 

Mgr. Ctibor Košťál, riaditeľ magistrátu: 

Ďakujem. Ja by som na záver diskusie, keď už nie je 

nikto iný prihlásený, chcel zhrnúť ten pozmeňovací návrh. 

A možno aj vysvetliť a zosumarizovať to, keďže na mestskej 

rade sme sa o tom rozprávali a neboli tam všetci prítomní. 

Či už poslanci alebo starostovia a starostky.  

Ide o zvýšenie úveru, ktorý sme prejednali aj vo 

finančnej komisii. Samozrejme, to je na margo tej poznámky 

pána starostu Hrčku. Všetci by sme boli radi, keby týchto 

8,6 mohlo prejsť cez finančnú komisiu. Žiaľ, to rokovanie 

prebehlo včera. S tým, že je tam veľký časový tlak, ktorý 

súvisí s tým, že ide o nevyčerpané eurofondy, ktoré si MIRI 

presúva cez Slovak Investment Holding do úverov, ktoré ponúka 

krajským mestám, alebo teda samosprávam. S tým, že, 

samozrejme, keď nebude záujem, tak to vyčerpá niekto iný. 

Keby nebol záujem z našej strany. Takže samozrejme, proces 

je veľmi podmienený tým a ovplyvnený tým, že ten čas je aký 

je. Ide o úver za jednopercentný úrok na dvadsať rokov vo 

výške 8,6 milióna. Vždycky máme možnosť tie peniaze vrátiť 

bez nejakej sankcie. To znamená, že keby sme nevyčerpali, že 

by sme sa rozhodli, že nepotrebujeme tie peniaze, tak ich 

vrátime tak, ako sme ich získali. Bude načerpaných 

v najbližších týždňoch, keď bude schválený tento úver.  

Tá prvá tranža, tých osem miliónov, to čo prešlo cez tú 

komisiu, to je určené na konkrétne cesty, ktoré sú aj uvedené 
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v tom materiáli. Tá druhá časť, 8,6, takisto by časť mohla 

ísť na cesty. Ale primárne je záujem z toho investovať mosty, 

ktoré máme v rôznom stave. Ja som uviedol v tej prvotnej 

diskusii, že tie mosty, ktoré sme si za tých 12 hodín od 

toho rokovania... alebo teda asi 20 hodín, boli schopní 

vytiahnuť z nášho systému, ktoré máme ohodnotené. To sa 

pravidelne hodnotia. Tak ide napríklad o Most SNP, most na 

Romanovej ulici, lávka pri Slovenskej akadémii vied, 

Rusovská cesta, Popradská, Hradská a v prípade mostu 

Bojnická hlavne projektová dokumentácia, keďže tam sa bude 

hlavne stavať nový most.  

Takže to je taký sumár. Platí to, že to je nejaký 

úverový rámec, respektíve úver, ktorý vieme kedykoľvek 

bezbolestne vrátiť. Ďakujem. 

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Ďakujem pekne. Pán starosta Hrčka s faktickou. 

Ing. Ján Hrčka, poslanec MsZ: 

Tak ešte raz zopakujem. Každý, kto ma pozná, vie, že 

som posledný, ktorý si potrpí na proces.  Sedím na rovnakej 

stoličke, ako vy na Petržalke. Preto veci posudzujem vecne. 

Čiže akonáhle mi ich vie niekto zargumentovať, tak presne, 

keď mi príde aj minútu pred hlasovaním a vysvetlí mi to, 

a je to vecné, tak s tým nemám problém. Toto naozaj nebolo 

smerované smerom k magistrátu. A na začiatku som povedal. 

Zahlasujem za to. Ja s tým nemám absolútne žiadny problém. 

Mám problém so spôsobom, ako k takýmto veciam pristupujú 

niektorí poslanci, ktorí sedia na dvoch zastupiteľstvách, 



Zápisnica Mestského zastupiteľstva hlavného mesta SR Bratislavy 

zo dňa 8. septembra 2023 

 

 

21 

 

a nesprávajú sa konzistentne na dvoch, tak som im to chcel 

len pripomenúť. To je všetko. Ďakujem.  

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Ďakujem pekne. Keďže nie je nikto prihlásený do 

diskusie, odovzdávam slovo návrhovej komisii. Nech sa páči.  

Predsedníčka návrhovej komisie: JUDr. Petra Hudáková, 

poslankyňa MsZ: 

Ďakujem pekne. Takže najskôr budeme hlasovať 

o pozmeňujúcom návrhu poslankyne Lenky Antalovej Plavuchovej 

na zmenu uznesenia k tomuto bodu programu. Tak ako bolo 

prednesené ňou.  

Môžeme pristúpiť k hlasovaniu o pozmeňovacom návrhu. 

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Nech sa páči. Prosím hlasujme.  

(Poznámka: hlasovanie bolo ukončené) 

Uznesenie bolo prijaté. 

Za: 37, proti: 0, zdržalo sa: 1, nehlasovali: 1, 

prítomných: 39.  

(Poznámka: Výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za 

zápisnicou.) 
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Nech sa páči. No, však dopovedzme to. 

Mikrofón. Poprosíme návrhovej komisii. 

Predsedníčka návrhovej komisie: JUDr. Petra Hudáková, 

poslankyňa MsZ: 

Teraz budeme hlasovať o návrhu uznesenia ako celku 

v zmysle schváleného pozmeňovacieho návrhu pani poslankyne 

Lenky Antalovej Plavuchovej v znení: Mestské zastupiteľstvo 

po prerokovaní materiálu 

A. schvaľuje 

 

v súlade so schváleným rozpočtom na roky 2023 – 2025 

podpísanie úverovej zmluvy na čerpanie nového úveru pre 

hlavné mesto Slovenskej republiky Bratislavu 

v sume  16 600 000,00 eur pre potreby zabezpečenia 

financovania investičných projektov z finančného 

nástroja Integrovaného regionálneho operačného programu 2014 

- 2020 v roku 2023 hlavného mesta Slovenskej 

republiky Bratislava. 

B. splnomocňuje 

primátora hlavného mesta Slovenskej republiky 

Bratislavy na podpísanie úverovej  zmluvy  a zabezpečenie 

čerpania nového úveru v sume 16 600 000,00 eur so 

spoločnosťou National Development Fund II., a. 

s.,  v súlade s rozpočtom hlavného mesta Slovenskej 

republiky Bratislavy. 

Nech sa páči, môžete dať hlasovať o návrhu uznesenia 

ako celku.  
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Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Ďakujem pekne. Prosím, hlasujte. 

 

(Poznámka: hlasovanie bolo ukončené) 

Uznesenie bolo prijaté. 

Za: 36, proti: 1, zdržalo sa: 0, nehlasovali: 2, 

prítomných: 39.  

Ďakujem pekne za dôveru. 

(Poznámka: Výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za 

zápisnicou.) 

(Poznámka: SCHVÁLENÝ TEXT UZNESENIA MESTSKÉHO 

ZASTUPITEĽSTVA: 

Návrh na obstaranie a čerpanie nového investičného úveru v 

zmysle Integrovaného regionálneho operačného programu 2014 

– 2020 v roku 2023 pre hlavné mesto SR Bratislavu 

Uznesenie 296/2023 

zo dňa 08.09.2023 

Mestské zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu 

A. schvaľuje 
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v súlade so schváleným rozpočtom na roky 2023 – 2025 

podpísanie úverovej zmluvy na čerpanie nového úveru pre 

hlavné mesto Slovenskej republiky Bratislavu v sume 16 600 

000,00 eur pre potreby zabezpečenia financovania 

investičných projektov z finančného nástroja Integrovaného 

regionálneho operačného programu 2014 - 2020 v roku 2023 

hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislava. 

 

B. splnomocňuje 

 

primátora hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 

 

na podpísanie úverovej zmluvy a zabezpečenie čerpania nového 

úveru v sume 16 600 000,00 eur so spoločnosťou National 

Development Fund II., a.s., v súlade s rozpočtom hlavného 

mesta Slovenskej republiky Bratislavy. 

 
koniec poznámky) 

 

BOD 2 NÁVRH NA UPLATNENIE ALEBO NEUPLATNENIE 

PREDKUPNÉHO PRÁVA HLAVNÉHO MESTA SR 

BRATISLAVY K SPOLUVLASTNÍCKYM PODIELOM NA 

NEHNUTEĽNOSTIACH V BRATISLAVE, K. Ú. NIVY, 

TRENČIANSKA 3, VO VLASTNÍCTVE STANISLAVA 

ŠTEFANA A SPOL. 

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Poďme na bod číslo 2: Návrh na uplatnenie alebo 

neuplatnenie predkupného práva hlavného mesta SR Bratislavy 
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k spoluvlastníckym podielom na nehnuteľnostiach v 

Bratislave, katastrálne územie Nivy, Trenčianska 3, 

vo vlastníctve Stanislava Štefana a spol. 

Nech sa páči. 

Mgr. Klaudia Lušpaiová, vedúca oddelenia majetkových 

vzťahov: 

Dobrý deň. Takže predkladáme návrh na uplatnenie alebo 

neuplatnenie predkupného práva k spoluvlastníckym podielom 

spolu vo veľkosti 1/8 – a to k pozemkom a k stavbe bytového 

domu na Trenčianskej číslo 3, pričom teda podieloví 

spoluvlastníci nám ponúkajú tento podiel za 170 000 eur. 

My teda odporúčame neuplatnenie predkupného práva, čiže 

schválne – alternatívy číslo 1, a to s nasledovných dôvodov: 

V súčasnosti hlavné mesto vlastní podiel vo veľkosti 2/8, 

čiže nadobudnutím tohto podielu by stále malo len 3/8-ový 

vlastne podiel na uvedených nehnuteľnostiach. Zároveň ide 

o ideálne podielové spoluvlastníctvo, teda nie reálne 

spoluvlastníctvo, čiže podiel nepredstavuje reálnu časť 

nehnuteľnosti, napríklad nejaký konkrétny byt alebo 

konkrétny nebytový priestor. Zároveň uvedená nehnuteľnosť je 

v zlom technickom stave, aktuálne aj bez správcu. Vzhľadom 

na skutočnosť, že ide o bytový dom, požiadali sme 

o stanovisko sekciu nájomného bývania, ktorá rovnako 

odporúčala neuplatniť predkupné právo a vzhľadom na 

skutočnosť, že podiel, ktorý v súčasnosti mesto vlastní, je 

zverený mestskej časti Ružinov, tak sme požiadali aj teda 

o stanovisko mestskú časť Ružinov, ktorá rovnako odporúčala 



Zápisnica Mestského zastupiteľstva hlavného mesta SR Bratislavy 

zo dňa 8. septembra 2023 

 

 

26 

 

neuplatniť predkupné právo. Rovnako majetková komisia 

odporúčala neuplatnenie uvedeného predkupného práva. 

Takže – odporúčame teda tú alternatívu číslo 1: 

neuplatnenie predkupného práva. 

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu 

programu. 

A odovzdávam slovo návrhovej komisii. 

Predsedníčka návrhovej komisie: JUDr. Petra Hudáková, 

poslankyňa MsZ: 

Budeme hlasovať o návrhu uznesenia v alternatíve 

číslo 1: Mestské zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu 

schvaľuje neuplatnenie predkupného práva hlavného mesta 

Slovenskej republiky Bratislavy k spoluvlastníckym podielom 

na pozemku registra „C“, KN parcela číslo 9711/1 a stavbe – 

súpisné číslo 669 postavenej na pozemku, parcelné číslo 

9711/1, katastrálne územie Nivy, za kúpnu cenu celkove 

170 000 eur. 

Nech sa páči, môžete dať hlasovať o návrhu uznesenia. 

Ďakujem pekne. Prosím, hlasujte. 

(Poznámka: Hlasovanie bolo ukončené.)  

Uznesenie bolo prijaté.  
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Za: 37, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 2, 

prítomných: 39. Ďakujem veľmi pekne. 

(Poznámka: Výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za 

zápisnicou.) 

(Poznámka: SCHVÁLENÝ TEXT UZNESENIA MESTSKÉHO 

ZASTUPITEĽSTVA: 

Návrh na uplatnenie alebo neuplatnenie predkupného práva 

hlavného mesta SR Bratislavy k spoluvlastníckym podielom na 

nehnuteľnostiach v Bratislave, k. ú. Nivy, Trenčianska 3, 

vo vlastníctve Stanislava Štefana a spol. 

Uznesenie 297/2023 

zo dňa 08.09.2023 

Mestské zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu 

schvaľuje 

neuplatnenie predkupného práva hlavného mesta 

Slovenskej republiky Bratislavy k spoluvlastníckym podielom 

spolu 1/8 k celku, na pozemku registra „C“ KN parc. č. 9711/1 

– zastavané plochy a nádvoria vo výmere 240 m², a stavbe 

súpis. č. 669 postavenej na pozemku parc. č. 9711/1, k. ú. 

Nivy, vedeným na LV č. 359, za kúpnu cenu celkove 170 000,00 

eur, od podielových spoluvlastníkov Stanislava Štefana, 

Mallého 1164/19, Skalica, podiel 1/48, Jozefa Štefana, Dr. 

Valacha 1210/51, Skalica, podiel 1/48, Mariána Štefana, 

Rastislavova 3126/13, Skalica, podiel 1/48, Ing. Michala 

Štefana, Dr. Valacha 1210/51, Skalica, podiel 1/48, Márie 
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Štefanovej, Dr. Valacha 1210/51, Skalica, podiel 1/48 a 

Alžbety Štefanovej, Dr. Valacha 1210/51, Skalica, podiel 

1/48.  

koniec poznámky) 

 

BOD 3 INFORMÁCIA O VYBAVENÝCH INTERPELÁCIÁCH 

POSLANCOV MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA HLAVNÉHO 

MESTA SLOVENSKEJ REPUBLIKY BRATISLAVY  

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Bod číslo 3: Informácia o vybavených interpeláciách 

poslancov Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej 

republiky Bratislavy. 

Nech sa páči. 

Mgr. Martin Kollárik, PhD., vedúci oddelenia činnosti MsR a 

MsZ: 

Áno, takže predkladáme tradičnú informáciu o vybavených 

interpeláciách, ktoré boli podané na predchádzajúcom 

zasadnutí zastupiteľstva, teda 29. 6. Ide o štrnásť 

interpelácií. Keby ste mali nejaké otázky, nech sa páči. 

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 
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Otváram diskusiu k tomuto bodu programu. Pán starosta 

Hrčka, nech sa páči, máte slovo. 

Ing. Ján Hrčka, poslanec MsZ: 

Ďakujem. Ja som v jednej interpelácii požadoval, aké sú 

mzdové náklady na zamestnancov Komunálneho podniku, ktorí 

boli v minulosti súčasťou magistrátu. A dostal som odpoveď, 

čítam: „Celkové mzdové náklady útvaru Komunálneho podniku sú 

zahrnuté v celkových osobných nákladoch magistrátu a nie sú 

evidované osobitne.“ A ja by som len poprosil… ako ja tiež 

teda riadim nejakú mestskú časť, ktorá má nejako rozdelené 

útvary… a myslím si, že asi nikto tu ma nechce presvedčiť, 

že nevieme, aké sú mzdové náklady na útvar mestského 

kontrolóra, aké sú náklady na útvar marketingu, na útvar 

ostatných vecí. Ja chápem, že to je asi dva kliky 

v informačnom systéme, aby to niekto vytiahol v sume. Mňa 

nezaujímajú konkrétne mzdové náklady – teda konkrétne mzdy 

konkrétnych ľudí, mňa to zaujíma ako „en bloc“ a verím tomu, 

že tie dva kliky v tom informačnom systéme bude niekto 

schopný spraviť a za tie roky to pošle. Lebo naozaj – to aj 

cez infozákon mi takúto informáciu musíte poskytnúť a nie 

cez interpeláciu. A nie je to niečo, čo by magistrát 

nedokázal spraviť alebo by mal dôvod to tajiť, alebo sa 

správať, že to proste neeviduje. Ja chápem, že to možno 

neeviduje primárne, ale ten údaj sa dá vytiahnuť. Naozaj, že 

jeden zamestnanec, dva kliky a tri minúty času je asi 

výsledok toho, aby sa k tomu dopracoval – k odpovedi na moju 

otázku. Ďakujem. 

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 
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Ďakujem pekne. Určite ten údaj pošleme, dopošleme. 

Pán Pajdlhauser, nech sa páči, pán poslanec. 

Ing. Róbert Pajdlhauser, poslanec MsZ:  

Podal som písomnú interpeláciu, tak to je všetko. 

Ďakujem. 

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Dobre. Ďakujem pekne. 

Teraz… ďakujem pekne. Odovzdávam slovo návrhovej 

komisii. 

Predsedníčka návrhovej komisie: JUDr. Petra Hudáková, 

poslankyňa MsZ:  

Mestské zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu berie 

na vedomie Informáciu o vybavených interpeláciách poslancov 

mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky 

Bratislavy. Nech sa páči, môžete dať hlasovať. 

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Ďakujem pekne. Prosím, hlasujte. 

(Poznámka: Hlasovanie bolo ukončené.)  

Uznesenie bolo prijaté.  
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Za: 36, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 3, 

prítomných: 39. 

(Poznámka: Výpis z hlasovania je uvedený v prílohe za 

zápisnicou.) 

(Poznámka: SCHVÁLENÝ TEXT UZNESENIA MESTSKÉHO 

ZASTUPITEĽSTVA: 

Informácia o vybavených interpeláciách poslancov Mestského 

zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky 

Bratislavy 

Uznesenie 298/2023 

zo dňa 08.09.2023 

Mestské zastupiteľstvo po prerokovaní materiálu 

berie na vedomie 

informáciu o vybavených interpeláciách poslancov Mestského 

zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky 

Bratislavy. 

koniec poznámky) 

 

BOD 4 INTERPELÁCIE 

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 
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Poďme na bod 4: Interpelácie. Nech sa páči, otváram 

diskusiu k tomuto bodu. 

Pán starosta Hrčka. 

Ing. Ján Hrčka, poslanec MsZ: 

Ďakujem. Mám niekoľko interpelácií, ale prečítam z nich 

len dve, aby som… pri ktorých si myslím, že by teda mohlo 

dôjsť k nejakému nepochopeniu a aby som si teda potvrdil, že 

sa rozumieme, že čo interpelujem. 

Tá prvá interpelácia je, že zhodou okolností práve včera 

sa nám stalo, že pri kontrole parkovania v Petržalke nám 

hliadka mestskej polície odmietla vykonávať alebo teda 

riešiť autá, ktoré stáli v rozpore, lebo sa modré čiary – 

teda ten Petržalský parkovací systém – zmenili na biele 

čiary. Napriek tomu teda kolega – zhodou okolností sedel 

vtedy pri mne, keď to mal na hlasitý odposluch, keď to riešil 

s dispečerom – a teda vysvetľoval dispečerovi, že či sú biele 

alebo modré čiary, tak to nemôže mať žiadny vplyv na dopravnú 

značku Parkovanie v zóne s dodatkovou tabuľou, ktorá určuje, 

kto by tam mal parkovať. A dispečer tvrdil, že zmenou farby 

z modrej na bielu sa automaticky mestská polícia tým ďalej 

zapodievať nebude. Takže by som chcel interpelovať pána 

primátora v tom, že či teda mestská polícia má nejaké takéto 

usmernenie a či teda mi vedia povedať, či naozaj zmenou farby 

čiary z modrej na bielej (pozn. na bielu) sa zmenila dopravná 

značka a či teda tá dopravná značka prestala platiť a mestská 

polícia tým pádom nerieši to, čo tam je. Akúkoľvek odpoveď 

privítam. Ja teda mám na to názor, že vodorovné dopravné 

značenie – jeho farba nemá vplyv na tú dopravnú značku, ale 
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pripúšťam, že sa môžem mýliť. Tak som iba zvedavý, že či 

mestská polícia postupuje podľa nejakého interného 

usmernenia, či na to je nejaký základ. 

Druhá vec, ktorú som sa chcel spýtať: Teda niekoľko 

ľudí nezávisle od seba mi posielalo link na vypísanú pracovnú 

pozíciu CFO BVS. Ja by som v tejto súvislosti len chcel 

poprosiť, že či teda na tie naše nosné mestské podniky – ako 

je OLO, BVS, Dopravný podnik a teda v minulosti aj Infra 

Services, ktorá bola v takom špeciálnom móde – by bolo možné 

vyčísliť ročné náklady mzdové na predstavenstvo. To znamená: 

nezaujíma ma, koľko konkrétne bral ktorý člen 

predstavenstva, ale koľko boli celkové náklady v roku 2015 

na predstavenstvo – mzdové. Nezaujímajú ma služobné cesty 

a podobne. Zaujíma ma mzda, odmena, respektíve iný druh 

peňažného plnenia. Čiže dávam takúto interpeláciu s tým, že 

je to za dlhšie časové obdobie. Je to od roku 2014 do roku 

2023 – prvý polrok. Len aby som teda úplne zo zvedavosti mal 

prehľad… A teraz ja nijakým spôsobom nespochybňujem – pre 

mňa za mňa, nech niekto zarába aj pätnásť, dvadsaťtisíc 

mesačne – vôbec mu to nezávidím a prajem mu to. Len dúfam, 

že keď také peniaze zarába, tak aj ten výsledok – keď si 

pozriem na FinStat-e – zodpovedá tomu platu. 

To je asi všetko, čo by som k tomu chcel. Ostatné 

interpelácie dávam písomne. Ďakujem. 

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Dobre. Ďakujem veľmi pekne a odovzdávam slovo návrhovej 

komisii. 
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Neodovzdávam… 

 

BOD 5 BOD RÔZNE 

Dobre, tak ideme rovno na ďalší bod – a to je bod Rôzne. 

Nech sa páči, otváram diskusiu v bode Rôzne. 

Potom ešte máme aj občana prihláseného do diskusie. Po 

bode Rôzne pôjde, dobre? 

Odovzdávam slovo návrhovej komisii… Ani na bod Rôzne 

neodovzdávam slovo návrhovej komisii? Dobre, tak ďakujeme 

pekne. Ukončujem bod Rôzne. 

 

BOD 6 VYSTÚPENIE OBČANOV 

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

A poprosím… Prichádzajú teraz akože občania, nemusíme 

hlasovať, to je bod Občania. A poprosím pána Tariča – neviem, 

či to dobre čítam, ospravedlňujem sa… Pán Igor Tarič 

z Pankúchovej 7. Dobrý deň, vitajte. 

Igor Tarič, občan: 

Takto – ja budem diskutovať k dvom veciam plus jedno: 

to bude sa týkať pána starostu Hrčku – jeho miestnej časti. 
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Takže najprv to, čo sa týka mesta: Prvé… V prvom rade 

sa dotknem grafikonu Dopravného podniku Bratislava, kde je 

teda stopercentný akcionár mesto. Tam ide o to, že v podstate 

pán Bilčík – alebo teda jeho ako podriadení ľudia – robia 

tak grafikon, že proste napríklad čo sa teraz robila 

(poznámka: nezrozumiteľný dátum) znova zmena okolo linky 

číslo 30, jazdí medzi Podvornice a Patrónkou, tak sa urobil 

grafikon tak, že tí vodiči vraj jazdia kolo a pol vkuse bez 

toho, aby sa tam mohli vycikať, vykakať a potom majú pol 

hodinovú prestávku. A takéto hausnumery pána Bilčíka by som 

mohol menovať napríklad pri prechode z dennej na nočnú 

dopravu, či je to proste – či chcete ísť z Ovsišťa napríklad 

do Rače, kde máte úplne minimálnu možnosť na prestup; alebo 

je to na Mickiewiczovej z trojky na N sedemdesiatku. A potom 

pána Bilčíka my poznáme z toho dôvodu, lebo môj otec robil 

revízora na Ministerstve poľnohospodárstva a otec pána 

Bilčíka bol jeho kolega. A pán Bilčík je známy tým – starý 

myslím, Bohuš Bilčík – že teda on nerád niečo robil a vždy 

to mali za neho robiť druhí. Že presne na toto má také 

porekadlo moja babka, že „keď prídeš za mnou s jednou 

starosťou, ty, kopnem ťa niekam…“ Toto je pán Bilčík. Ale 

výplatu chce. Čiže to je super. 

Teraz, čo sa týka ďalšej témy – to sa týka životného 

prostredia v rámci magistrátu. Teda to je portfólio pani 

Kratochvílovej, ona vie, o čo ide. Jedná sa o to, že na 

pozemku magistrátu – to je parcela 389 v bratislavskej 

Petržalke – rastie taký topoľ, ktorý – viete, tie vatové 

vlákna, to tak práši nám do okien – no a ja som strašne na 

to alergický, pretože ono to pozbiera ten peľ – a to nám 

potom vletí do bytu, ja z toho strašne prskám, kýcham. Musel 

som si teraz – pani Kratochvílová to videla – som si musel 
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na to lieky zohnať cez imunológa, aby vôbec som proste nejako 

vydržal. A pán arboretista – myslím sa volá Martin Petro, 

dobre hovorím? Prosím? Ivan Petro… tvrdí, že vraj on 

nedoporučuje tento strom vypíliť, lebo že vraj je pekný, 

košatý. Tak viete, to je uprostred bytoviek. To nie je nejaký 

les, že by som chcel vyrúbať… A on – proste on to nechce 

dovoliť vyrúbať a, bohužiaľ, s tým sa stotožňuje pani 

Bajúsová – to je zase na miestnej časti Bratislava-Petržalka, 

na životnom zase sedí. Čiže dvaja sú takto ako keby proti 

mne a vôbec ich nezaujíma, že to mi spôsobuje zdravotné 

problémy. V prvom rade, že je to pekný strom, ale však prečo 

sa tam nedá dať lipa alebo nejaký iný strom? Viete, aby to 

tak nevadilo nikomu. Keď už teda je proti mesto, viete, že 

chráni zeleň… pani Kratochvílová je niečo ako pani Pätoprstá 

v tomto smere, tak aspoň tam dám iný strom. Viete, aby to 

teda bolo pekné, vlk sýty, koza celá. Čo je na tom? Ja to 

nechápem. A prečo mi to vadí? Lebo ja som tu spomínal – tu 

prejdem na minulú tému, čo som v dvadsiatom druhom spomínal: 

Mne bola nariadená psychiatrická ochranná liečba. No a teraz 

tento – tieto vatové vlákna – to mi presne vadia tie 

psychiatrické lieky. Preto ja potrebujem prejednať tú vec, 

viete, aby som to na súde všetko mohol… (poznámka: koniec 

časového limitu) 

Predsedajúci: Ing. arch. Matúš Vallo, primátor hlavného 

mesta SR Bratislavy: 

Dobre. Ďakujem veľmi pekne. Dobre… 

Ďakujem veľmi pekne, tým pádom viac občanov do diskusie 

nemáme prihlásených. Ukončujem dnešné zastupiteľstvo 

hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy. My sa vidíme 
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– myslím, že je to 8. októbra? 6. októbra sa vidíme na 

zastupiteľstve vlastne ako keby… V októbri budú dve 

zastupiteľstvá na takom akože odtisnutom septembrovom 

zastupiteľstve. Ďakujem veľmi pekne. Príjemný zvyšok dňa 

a príjemný víkend. 

(Poznámka: nasledujúce zastupiteľstvo sa bude konať 

4. októbra) 

(Poznámka: koniec rokovania o 11.11 h) 
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HLASOVANIA 



Program rokovania
Zasadnutie Mestského zastupiteľstva hl. m. SR Bratislavy 8.09.2023 10:23:47

3. hlasovanie, bod 04.

Uznesenie bolo prijaté
Prítomní: 38 Áno: 36 Nie: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasovali: 2

Klub Team Bratislava, PS, SaS
nám. Antalová Plavuchová:  Áno Augustinič:  Áno Berka:  Áno

Bodnár:  Áno Čupka:  Áno Dej:  Áno
Ďurajková:  Áno Dvořák:  Áno Hudáková:  Áno

Jakubčová:  Karman:  Áno Kleinert:  Áno
Klimovský:  Áno nám. Kratochvílová:  Nehlasoval Kuruc:  Áno

Kuruc:  Lamoš:  Áno Macko:  Áno
Machata:  nám. Mrva:  Áno Plaváková:  Áno

Polakovič:  Áno Sabo:  Áno Sarlós:  Áno
Štasselová:  Vagač:  Áno Vallo:  Áno

Vlačiky:  Áno Winkler:  Áno

Klub SOM Bratislava
Ferenčáková:  Jakubkovič:  Áno Káčer:  Áno

Krajčír:  Áno Krúpa:  Áno Zaťovičová:  Áno

Klub starostov
Čahojová:  Áno Hrčka:  Áno Chren:  

Ožvaldová:  Áno Pajdlhauser:  Áno Patoprstý:  Áno
Uhler:  Nehlasoval Vlček:  Áno Záhradník:  Áno

Nezaradený poslanec
Jenčík:  



Návrh na obstaranie a čerpanie nového investičného úveru v zmysle Integrovaného regionálneho operačného
programu 2014   2020 v roku 2023 pre hlavné mesto SR Bratislavu

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva hl. m. SR Bratislavy 8.09.2023 10:55:22

4. hlasovanie, bod 1.

návrh p. L.A. Plavúchovej

Uznesenie bolo prijaté
Prítomní: 39 Áno: 37 Nie: 0 Zdržal sa: 1 Nehlasovali: 1

Klub Team Bratislava, PS, SaS
nám. Antalová Plavuchová:  Áno Augustinič:  Áno Berka:  Áno

Bodnár:  Áno Čupka:  Áno Dej:  Áno
Ďurajková:  Áno Dvořák:  Áno Hudáková:  Áno

Jakubčová:  Karman:  Áno Kleinert:  Áno
Klimovský:  Áno nám. Kratochvílová:  Áno Kuruc:  Áno

Kuruc:  Lamoš:  Áno Macko:  Áno
Machata:  nám. Mrva:  Áno Plaváková:  Áno

Polakovič:  Áno Sabo:  Áno Sarlós:  Áno
Štasselová:  Vagač:  Áno Vallo:  Áno

Vlačiky:  Áno Winkler:  Zdržal sa

Klub SOM Bratislava
Ferenčáková:  Áno Jakubkovič:  Áno Káčer:  Áno

Krajčír:  Áno Krúpa:  Áno Zaťovičová:  Áno

Klub starostov
Čahojová:  Áno Hrčka:  Áno Chren:  

Ožvaldová:  Áno Pajdlhauser:  Áno Patoprstý:  Áno
Uhler:  Nehlasoval Vlček:  Áno Záhradník:  Áno

Nezaradený poslanec
Jenčík:  



Návrh na obstaranie a čerpanie nového investičného úveru v zmysle Integrovaného regionálneho operačného
programu 2014   2020 v roku 2023 pre hlavné mesto SR Bratislavu

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva hl. m. SR Bratislavy 8.09.2023 10:56:58

5. hlasovanie, bod 1.

ako celok

Uznesenie bolo prijaté
Prítomní: 39 Áno: 36 Nie: 1 Zdržal sa: 0 Nehlasovali: 2

Klub Team Bratislava, PS, SaS
nám. Antalová Plavuchová:  Áno Augustinič:  Áno Berka:  Áno

Bodnár:  Áno Čupka:  Áno Dej:  Áno
Ďurajková:  Áno Dvořák:  Áno Hudáková:  Áno

Jakubčová:  Karman:  Áno Kleinert:  Áno
Klimovský:  Áno nám. Kratochvílová:  Áno Kuruc:  Áno

Kuruc:  Lamoš:  Áno Macko:  Nehlasoval
Machata:  nám. Mrva:  Áno Plaváková:  Áno

Polakovič:  Áno Sabo:  Áno Sarlós:  Áno
Štasselová:  Vagač:  Áno Vallo:  Áno

Vlačiky:  Áno Winkler:  Nie

Klub SOM Bratislava
Ferenčáková:  Áno Jakubkovič:  Áno Káčer:  Áno

Krajčír:  Áno Krúpa:  Áno Zaťovičová:  Áno

Klub starostov
Čahojová:  Áno Hrčka:  Áno Chren:  

Ožvaldová:  Áno Pajdlhauser:  Áno Patoprstý:  Áno
Uhler:  Nehlasoval Vlček:  Áno Záhradník:  Áno

Nezaradený poslanec
Jenčík:  



Návrh na uplatnenie alebo neuplatnenie predkupného práva hlavného mesta SR Bratislavy k spoluvlastníckym
podielom na nehnuteľnostiach v Bratislave, k. ú. Nivy, Trenčianska 3, vo vlastníctve Stanislava Štefana a spol.
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6. hlasovanie, bod 2.

alternatíva 1

Uznesenie bolo prijaté
Prítomní: 39 Áno: 37 Nie: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasovali: 2

Klub Team Bratislava, PS, SaS
nám. Antalová Plavuchová:  Áno Augustinič:  Áno Berka:  Áno

Bodnár:  Áno Čupka:  Áno Dej:  Áno
Ďurajková:  Áno Dvořák:  Áno Hudáková:  Áno

Jakubčová:  Karman:  Áno Kleinert:  Áno
Klimovský:  Áno nám. Kratochvílová:  Áno Kuruc:  Áno

Kuruc:  Lamoš:  Áno Macko:  Áno
Machata:  nám. Mrva:  Áno Plaváková:  Áno

Polakovič:  Áno Sabo:  Áno Sarlós:  Áno
Štasselová:  Vagač:  Áno Vallo:  Áno

Vlačiky:  Áno Winkler:  Áno

Klub SOM Bratislava
Ferenčáková:  Áno Jakubkovič:  Áno Káčer:  Áno

Krajčír:  Áno Krúpa:  Áno Zaťovičová:  Áno

Klub starostov
Čahojová:  Áno Hrčka:  Nehlasoval Chren:  

Ožvaldová:  Áno Pajdlhauser:  Áno Patoprstý:  Áno
Uhler:  Nehlasoval Vlček:  Áno Záhradník:  Áno

Nezaradený poslanec
Jenčík:  



Informácia o vybavených interpeláciách poslancov Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej
republiky Bratislavy
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7. hlasovanie, bod 3.

Uznesenie bolo prijaté
Prítomní: 39 Áno: 36 Nie: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasovali: 3

Klub Team Bratislava, PS, SaS
nám. Antalová Plavuchová:  Áno Augustinič:  Áno Berka:  Áno

Bodnár:  Áno Čupka:  Áno Dej:  Áno
Ďurajková:  Áno Dvořák:  Áno Hudáková:  Áno

Jakubčová:  Karman:  Nehlasoval Kleinert:  Áno
Klimovský:  Áno nám. Kratochvílová:  Áno Kuruc:  Áno

Kuruc:  Lamoš:  Áno Macko:  Áno
Machata:  nám. Mrva:  Áno Plaváková:  Nehlasoval

Polakovič:  Áno Sabo:  Áno Sarlós:  Áno
Štasselová:  Vagač:  Áno Vallo:  Áno

Vlačiky:  Áno Winkler:  Áno

Klub SOM Bratislava
Ferenčáková:  Áno Jakubkovič:  Áno Káčer:  Áno

Krajčír:  Áno Krúpa:  Áno Zaťovičová:  Áno

Klub starostov
Čahojová:  Áno Hrčka:  Áno Chren:  

Ožvaldová:  Áno Pajdlhauser:  Áno Patoprstý:  Áno
Uhler:  Nehlasoval Vlček:  Áno Záhradník:  Áno

Nezaradený poslanec
Jenčík:  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

............................       .......................... 

    Mgr. Ctibor Košťál        Ing. arch. Matúš Vallo 

         riaditeľ               primátor 

Magistrátu hlavného mesta SR            hlavného mesta SR 

        Bratislavy              Bratislavy 

 

Overovatelia 

 

 

 

........................      .......................... 

  JUDr. Jana Jakubkovič            Mgr. Michal Sabo      

        poslankyňa             poslanec 

Mestského zastupiteľstva          Mestského zastupiteľstva 

     hlavného mesta SR       hlavného mesta SR 

        Bratislavy        Bratislavy 
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